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Knoeierijen in den boter- en den kaashandel.
De Vereeniging tot bestrijding van Knoeierijen in den boter- en kaashandel hield Maan-
dag te ‘s-Gravenhage hare algemeene vergadering.
In deze vergadering werd een bespreking gehouden over hetgeen door de Vereeniging moet 
worden aangewend om de knoeierijen in den   kaashandel  ,   die onzen buitenlandschen handel 
in gevaar brengen, tegen te gaan.

De heer Middelbeek leidde dit onderwerp in.
Uitvoerig schetste hij den tegenwoordigen toestand van den kaashandel. ‘t Is daarmede reeds 
zoo treurig gesteld, dat in een prijscourant, welke de spreker in handen kreeg, een Londensche 
groothandelaar mededeelt, dat alle Hollandsche kaas van afgeroomde melk wordt gemaakt.
Om aan de knoeierijen en de oneerlijke concurrentie een einde te maken, zijn reeds verschil-
lende conferentiën in Noord- en Zuid  -Holland   gehouden, waaromtrent spr. eenige mededeel-
ingen deed.
De heer Middelbeek achtte zoodanige maatregelen noodig, dat het onderscheid tusschen kaas 
uit volle melk gemaakt en kaas uit afgeroomde melk bereid, voor iedere verbruiker duidelijk 
zichtbaar is.
Spreker zou daarom van de Regeering een wet wenschen, waarbij het verboden wordt, 
kaas van afgeroomde melk te vervaardigen in het model van volle melk bereid.
Ook moet verboden worden het maken van kaas beneden een zeker vetgehalte.
Spreker achtte ‘t dringend noodig dat ingrijpende maatregelen werden getroffen, om van de 
reputatie van onzen kaashandel nog te redden wat er te redden is.
Echter wilde spreker niet op de zaak vooruitloopen, maar afwachten hoever de regeering gaan 
wil. Voorloopig wenschte spreker dan ook de aandacht op het belang derzaak te vestigen. -

De heer Bultman sloot zich in hoofdzaak aan bij het betoog van den heer Middelbeek. Hij 
wenschte echter aanstonds bij de Regeering aan te kloppen, omdat hij het een dringenden ei-
sch des tijde oordeelde,om wijzigingen te brengen in den bestaanden toestand. Als er niets ge-
daan wordt, vreesde spr., dat onze kaasmakerij totaal zal verloopen, tot ontzaggelijk groot na-
deel voor onzen landbouw. Zonder daarom aan de Regeering een gedetailleerd voorstel te 
doen, meende spr. toch, dat aangedrongen kon worden op bepalingen.

Over dit onderwerp- ontspon zich een uitvoerige discussie, waarbij o.a. de heer Rinkes Borger 
als zijne meening uitsprak, dat de quaestie eerst grondiger dient te worden onderzocht, vooral-
eer aan de Regeering voorstellen ter verbetering van den slechten toestand worden aan de 
hand gedaan.
Ten laatste besloot de vergadering overeenkomstig een voorstel van den heer Bultman, dat 
vanwege de Vereeniging een adres aan de Regeering zal worden gericht, waarin gewezen zal 
worden op de urgentie van het brengen van wijzigingen in den bestaanden toestand.

In dit adres, waarvan overeenkomstig een denkbeeld van den heer Ferf een afschrift zal wor-
den gezonden aan het Nederl. LandbouwComité, zullen ook worden weergegeven de ter ver-
gadering besproken maatregelen ter verbetering van den toestand van onzen kaashandel.
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